
Baigėsi dar vieni naujų patirčių metai 
 
Šiais metais „Vilties“ bendrija aktyviai dirbo. 
Vykdė daug projektų. 
Rūpinosi neįgaliųjų nuotaikomis ir poreikiais. 
Svarstė svarbiausias problemas. 
 
Labai džiugu, kad „Vilčiai“ padeda savanoriai. 
Savanoriai tai daro be atlygio. 
Ši pagalba labai vertinga ir reikalinga. 
 
Daug darbuotojų dirba su neįgaliaisiais įstaigose. 
Jie teikia neįgaliesiems reikalingas paslaugas. 
Gaila, kad už darbą jie gauna nedidelius atlyginimus. 
Nes vietos valdžia skiria per mažai pinigų. 
Vietos valdžia vadinama savivaldybe. 
 
„Vilties“ bendrija tariasi su savivaldybėmis. 
Siūlo savivaldybėms dirbti kartu neįgaliųjų labui. 
Pataria, kokių paslaugų reikia neįgaliesiems. 
Nes patys neįgalieji ne visada žino, 
kokios paslaugos jiems priklauso. 
Ne visada tai žino ir jų tėvai. 
 
Savivaldybėms reikia priminti apie paslaugas. 
Tai ir daro „Vilties“ bendrija. 
Ji nori, kad savivaldybės atliktų savo pareigas. 
Tinkamai padėtų neįgaliesiems. 
 
„Vilties“ bendrija tikisi gauti daugiau lėšų ateinančiais metais. 
Lėšų labiausiai reikia informavimui, atstovavimui sau, užimtumui. 
Tada neįgalieji daugiau žinos ir galės. 
„Vilties“ bendrija daug bendrauja su neįgaliaisiais. 
Žino, kas jiems naudinga ir reikalinga. 
 
Neįgalieji gali didžiuotis savo pasiekimais. 
Jie sėkmingai dalyvauja įvairiuose projektuose. 
Ypač jiems patinka projektas „Kavos galia“. 
Neįgalieji aktyviai dalyvauja ir bendruomenės gyvenime. 
Gaudami pagalbą jie gali labai daug. 
 
Bendrijos pirmininkė dėkoja visiems rėmėjams ir savanoriams. 
Džiaugiasi, kad dirbame visi kartu. 
Linki visiems stiprios sveikatos ir saugumo. 
Gerbkime ir mylėkime vieni kitus. 
Su Šventomis Kalėdoms ir naujais 2022 metais. 
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